

# Tax Preparation Services Agreement

Thank you for considering UrTaxLounge LLC to provide you with tax preparation services for the 2019 tax year/s.

Outlined below is the service agreement between UrTaxLounge LLC (tax preparer), and you (client, customer, taxpayer).

## 1. UrTaxLounge LLC will perform the following services:

- Engage you in a brief consultation to assess the most economical filing method, with the greatest benefit to you;
- Complete the income tax return;
- Review all documents received and analyze the potential for attaining more deductions;
- Prepare your return to be e-filed with the Finanzamt;
- Discuss your prepared return with you prior to filing the return;
- Prepare the replies to the Finanzamt queries regarding the income tax returns;
- Review the Bescheid, analyze and provide explanations regarding the difference between the tax refund estimate and the actual tax refund, if any;

## 2. Delivery of Completed Tax Return

- Completed tax return/s will be provided following the return of the client signed copy of "Tax Preparation Services Agreement";
- The Customer will have the copy of the tax return delivered via email;

## 3. Security

- UrTaxLounge LLC will take every precaution to safeguard clients' information;

## 4. Payment of Services Rendered

- The consultation fee of EUR120 is payable to UrTaxLounge LLC for filing 1 income tax return/s;
- Payment is due in full within 30 days of filing the tax return;

## 5. Governing Law

- This contract shall be construed in accordance with the laws of the State of New York;

## 6. Client's Duties

- To the best of your knowledge, you confirm that the information submitted to us to prepare your tax return is correct and includes all income, deductions and other information necessary for tax preparation. The information provided by you is your own representation to which you deem true and accurate and has been provided to us with a reasonable amount of time to allow us to adequately prepare your return;

Please acknowledge that you have read and agree to the terms and conditions set forth above.

Samit Kumar Ghosh  
Print Name of Client

\_\_\_\_\_  
Client Signature

05/05/2020  
Date

**Tax Preparation Services-Vereinbarung**

Vielen Dank, dass Sie sich für UrTaxLounge LLC entschieden haben, um Ihnen Steuervorbereitungsleistungen für das 2019 Steuerjahr bereitzustellen.

Nachfolgend ist der Servicevertrag zwischen UrTaxLounge LLC (Steuerbereiter) und Ihnen (Kunde, Kunde, Steuerzahler) aufgeführt. UrTaxLounge LLC führt folgende Dienstleistungen durch:

### **1. UrTaxLounge LLC führt folgende Dienstleistungen durch:**

- Nehmen Sie an einem kurzen Beratungsgespräch teil, um die wirtschaftlichste Anmeldemethode mit dem größten Nutzen für Sie zu beurteilen;
- Füllen Sie die Einkommensteuererklärung aus;
- Überprüfen Sie alle eingegangenen Dokumente und analysieren Sie das Potenzial, um weitere Abzüge zu erzielen;
- Bereiten Sie Ihre Rücksendung vor, damit diese beim Finanzamt eingereicht werden kann;
- Besprechen Sie Ihre vorbereitete Rücksendung mit Ihnen, bevor Sie die Rücksendung einreichen;
- Bereiten Sie die Antworten auf die Finanzamt-Anfragen zu den Einkommensteuererklärungen vor;
- Lesen Sie den Bescheid durch, analysieren Sie ihn und geben Sie Erklärungen bezüglich der Differenz zwischen der Steuerrückerstattung und der tatsächlichen Steuerrückerstattung an;

### **2. Lieferung der ausgefüllten Steuererklärung**

- Die ausgefüllten Steuererklärungen werden nach Rückgabe der unterschriebenen Kopie des "Tax Preparation Services Agreement" des Kunden bereitgestellt;
- Dem Kunden wird die Kopie der Steuererklärung per E-Mail zugestellt;

### **3. Sicherheit**

- UrTaxLounge LLC trifft alle Vorkehrungen, um die Informationen der Kunden zu schützen;

### **4. Zahlung der erbrachten Dienstleistungen**

- Die Beratungsgebühr in Höhe von EUR120 ist an UrTaxLounge LLC zur Einreichung von 1 Einkommensteuererklärung (en) zu entrichten;
- Die Zahlung ist innerhalb von 30 Tagen nach Einreichung der Steuererklärung / en fällig;

### **5. Geltendes Recht**

- Dieser Vertrag ist in Übereinstimmung mit den Gesetzen des Staates New York auszulegen;

### **6. Aufgaben des Kunden**

- Nach bestem Wissen bestätigen Sie, dass die zur Vorbereitung Ihrer Steuererklärung eingereichten Informationen korrekt sind und alle Erträge, Abzüge und sonstigen Informationen enthalten, die für die Steueraufbereitung erforderlich sind. Bei den von Ihnen bereitgestellten Informationen handelt es sich um Ihre eigene Darstellung, die Sie für wahr und richtig halten. Sie wurden uns mit einer angemessenen Frist zur Verfügung gestellt, damit wir Ihre Rücksendung angemessen vorbereiten können;

